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RM.0052 – 4/08 

P R O T O K Ó Ł   NR XXII/08 
 

Z SESJI 
 

Rady Miejskiej 
w Stroniu Śląskim 

 
z dnia 28 kwietnia 2008 roku 

 
PROPONOWANY PORZĄDEK SESJI 

 
1. Otwarcie sesji.  
 
2. Ustalenie porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim. 
 
4. Uroczyste wręczenie medali Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej za 

długoletnie poŜycie małŜeńskie dla mieszkańców Gminy Stronie Śląskie.  
 
5. Analiza i ocena stanu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych 

połoŜonych na terenie Gminy Stronie Śląskie oraz plany i zamierzenia  
inwestycyjne na najbliŜsze lata: 

 
− Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska i Przyrody, 
Porządku Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej Rady 
Miejskiej w Stroniu Śląskim. 

− Dyrektor  Dolnośląskiej SłuŜby Dróg i Kolei we Wrocławiu.    

− Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kłodzku.   

− Burmistrz Stronia Śląskiego.  

− Dyskusja.    

 

6. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza Stronia Śląskiego z działalności w 
okresie między sesjami. 

 
7. Rozpatrzenie oraz ocena sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy 

Stronie Śląskie za 2007 rok: 
− Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim.  

− Burmistrz Stronia Śląskiego.  
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8. Absolutorium dla Burmistrza Stronia Śląskiego za realizację budŜetu 
Gminy Stronie Śląskie w 2007 roku (druk XXII-1/08).  

 
9. WyraŜenie opinii dotyczącej przekształcenia samodzielnego zakładu 

opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Kłodzku 
poprzez likwidację Szpitala Rejonowego w Lądku Zdroju przy ul. 
Kłodzkiej 30 i 33 wraz z komórkami organizacyjnymi: poradnia (gabinet) 
lekarza POZ, poradnia pielęgniarki środowiskowej, oddział chorób 
wewnętrznych, izby przyjęć, poradnia chirurgii ogólnej, pracownia 
rentgenodiagnostyki ogólnej, pracownia diagnostyki obrazowej, 
pracownia diagnostyki laboratoryjnej, pracownia USG, pracownia 
gastroskopowa (druk Nr XXII –2/08). 

 
10. WyraŜenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej 

w Stroniu Śląskim (druk XXII-3). 
 
11. Interpelacje radnych. 
 
12. Zapytania i wolne wnioski. 
 
13. Sprawy bieŜące Rady Miejskiej. 
 
14. Zamknięcie sesji.    
 

OTWARCIE SESJI 

 
Pan Ryszard Suliński Przewodniczący Rady Miejskiej w Stroniu 

Śląskim rozpoczął XXII sesję Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim, przywitał 
bardzo serdecznie Pana Zbigniewa Łopusiewicza Burmistrza Stronia 
Śląskiego, Pana Stanisława Jurcewicza Senatora RP, Pana Kazimierza 
DroŜdŜa byłego Senatora RP, dyrektorów i kierowników zakładów pracy i 
instytucji działających na terenie Gminy Stronie Śląskie, sołtysów, radnych, 
Państwa Ryczek, Pana Pułkownika Zdzisława Pakułę z Sudeckiego Oddziału 
StraŜy Granicznej w Kłodzku, Pana Stanisława Sijkę Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych oraz wszystkich przybyłych. 

Dodał, Ŝe na sesję zaproszony został równieŜ Pan Leszek Loch Dyrektor 
Dolnośląskiej SłuŜby Dróg i Kolei we Wrocławiu, ale niestety do tej pory nie 
przybył. 

Stwierdził prawomocność obrad (na sali obecnych było 14 radnych; 
nieobecny był: Radny Pan Piotr Podłowski, lista obecności stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 
 

USTALENIE PORZĄDKU OBRAD 

 
Do zaproponowanego porządku obrad nie zostały zgłoszone Ŝadne 

poprawki. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych 
(jednogłośnie). 
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Pan Przewodniczący poinformował, Ŝe około godziny 15:00 na sesję 
przybędą: Pan Marek Jagódka Wicestarosta Kłodzki, Pan Zdzisław Puzio 
Dyrektor 23 Wojskowego Szpitala Uzdrowiskowo – Rehabilitacyjnego w 
Lądku Zdroju oraz Pan Leszek Pazdyk Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Lądku Zdroju. Dodał, Ŝe wypowiedzi i opinie tych osób będą miały wpływ na 
podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej przekształcenia 
samodzielnego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki 
Zdrowotnej w Kłodzku poprzez likwidację Szpitala Rejonowego w Lądku 
Zdroju przy ul. Kłodzkiej 30 i 33 wraz z komórkami organizacyjnymi. 
 
Na salę przybył Radny Pan Piotr Podłowski, obecnych było 15 radnych.   
 
 
 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ 
W STRONIU ŚLĄSKIM  

 
 Radna Pani Natalia Bogusz zaznaczyła, Ŝe w opracowaniu statutu 
Gminy Stronie Śląskie brali udział przedstawiciele Strońskiego Forum 
Obywatelskiego a nie jak zapisano w protokole przedstawiciel Strońskiego 
Forum Obywatelskiego 
  
 Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Stroniu 
Śląskim tj. z dnia 31 marca 2008 roku głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 
 
 
 

UROCZYSTE WRĘCZENIE MEDALI PREZYDENYTA RZECZYPOSPOLITEJ 
POLSKIEJ ZA DŁUGOLETNIE POśYCIE MAŁśEŃSKIE DLA MIESZKAŃCÓW 

GMINY STRONIE ŚLĄSKIE 

 

 Pan Burmistrz przywitał Jubilatów Państwa Stanisławę i Roberta 
Ryczek, rodzinę oraz wszystkich gości. Dokonał odznaczenia medalami 
Prezydenta RP za długoletnie poŜycie małŜeńskie, złoŜył Ŝyczenia i gratulacje. 

 

Pan Przewodniczący wręczył Jubilatom kwiaty i złoŜył 
najserdeczniejsze Ŝyczenia. 

 

Pan Pułkownik Zdzisław Pakuła z Sudeckiego Oddziału StraŜy 
Granicznej w Kłodzku wręczył Panu Przewodniczącemu i Panu Burmistrzowi 
podziękowania za długoletnią współpracę z placówką StraŜy Granicznej w 
Lądku Zdroju. Poinformował, Ŝe opiekę graniczną nad terenem Gminy 
Stronie Śląskie przejmuje teraz Placówka StraŜy Granicznej w Międzylesiu. 

       

 

agnieszka
Pisanie

agnieszka
Pole tekstowe
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ANALIZA I OCENA STANU DRÓG WOJEWÓDZKIECH, POWIATOWYCH I 
GMINNYCH POŁOśONYCH NA TERENIE GMINY STRONIE ŚLĄSKIE ORAZ 

PLANY I ZAMIERZENIA INWESTYCYJNE NA NAJBLIśSZE LATA 

 

Radny Pan Zbigniew Frodyma przedstawił krótką analizę i ocenę stanu 
dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych połoŜonych na terenie Gminy 
Stronie Śląskie. Wnioski i uwagi zostaną przesłane do Dolnośląskiej SłuŜby 
Dróg i Kolei oraz do Zarządu Dróg Powiatowych. 

   
Pan Stanisław Sijka Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przedstawił 

krótką informację na temat wykonanych w ubiegłym roku remontów dróg. 
Dodał, Ŝe faktem jest, iŜ nie wykonano Ŝadnej powaŜnej inwestycji jednie 
bieŜące remonty. Zaznaczył, iŜ przeprowadzono wymianę pionowych tablic 
oznakowania wsi oraz dokonano oznakowania drogi prowadzącej do przejścia 
granicznego w Starej Morawie. Przeprowadzono równieŜ wycinkę 
przydroŜnych drzew oraz ogólne prace porządkowe. Poinformował, Ŝe Zarząd 
nie jest w stanie zapewnić kompletnych prac porządkowych na wszystkich 
drogach. Zaznaczył, Ŝe sołectwa mogą pomóc w dojściu do odpowiedniego 
standardu i podziękował za pomoc. Dodał, Ŝe Zarząd współpracuje z gminą 
prowadzi wspólne działania nad wykonaniem dokumentacji technicznej na: 
remont końcowego odcinka drogi prowadzącej do przejścia granicznego w 
Starej Morawie, poszerzenie drogi do Bolesławowa i Kamienicy oraz 
wykonanie obwodnicy Bolesławowa, przełoŜenie kostki i połoŜenie asfaltu. 
Zaznaczył, Ŝe dokumentacja ta zostanie wykonana do końca września br., 
natomiast rozpoczęcie inwestycji planowane jest wstępnie na rok 2010, co 
ostatecznie będzie zaleŜeć od otrzymanego dofinansowania. Poinformował, Ŝe 
planowana jest równieŜ odnowa nawierzchni odcinka drogi 4 km od 
Girałtowa do Bielic oraz drogi od granicy miasta w kierunku Młynowca. 
Dodał, Ŝe na wykonanie tych inwestycji został złoŜony wniosek o 
dofinansowanie z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji ze 
środków przeznaczonych na usuwanie klęsk Ŝywiołowych. Zaznaczył, Ŝe do 
końca tego kwartału będzie wiadomo czy dofinansowanie zostanie przyznane. 
Podkreślił, Ŝe poza w/w inwestycjami na pozostałych drogach będą 
przeprowadzane bieŜące remonty cząstkowe. 

            

 Pan Burmistrz przedstawił informację na temat wykonanych inwestycji 
oraz planach inwestycyjnych na 2008 rok związanych z drogami gminnymi: 

• Budowa drogi w Starej Morawie nowego odcinka do zbiornika. 
• Modernizacja drogi Stronie Wieś. 
• Budowa drogi w Starym Gierałtowie. 
• Odbudowa 2 mostów w Starym Gierałtowie. 
• Wykonanie mostu w Starej Morawie. 
• Odbudowa ul. Kościelnej i Wodnej w Bolesławowie. 
• Odbudowa drogi w Nowym Gierałtowie. 
• Odbudowa drogi Stronie Wieś. 

Natomiast z planowanych inwestycji w bieŜącym roku jest: 
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• Droga w Kletnie. 
• Droga w Starym Gierałtowie. 
• Droga w Strachocinie. 
• Droga Stronie Wieś. 
• Droga Nowa Morawa. 

 

Poinformował, Ŝe otrzymaliśmy dotacje w wysokości 1.100.000,00 PLN, z 
czego część wykorzystamy na zakup przyczepy do ratowania 
przeciwpowodziowego oraz naprawę skarpy przy ul. Górnej. Gmina podpisała 
porozumienie z Dolnośląską SłuŜbą Dróg i Kolei dotyczące: 

1. Remontu ul. Kościuszki z miejscami parkingowymi, na to 
zadanie przeznaczymy 200.000,00 PLN plus wykonanie 
dokumentacji.  

2. Wykonanie ciągu pieszego do Strachocina, gmina przekaŜe 
100.000,00 PLN plus wykonanie dokumentacji. 

Zostaną wykonane wszelkie prace związane z bieŜącym utrzymaniem dróg. 
Przeprowadzona będzie inwentaryzacja dróg oraz uregulowanie spraw 
własnościowych. 

 Radna Pani Natalia Bogusz poinformowała, Ŝe w drodze na 
skrzyŜowaniu ul. Sudeckiej z ul. Kościuszki koło Szkoły Podstawowej 
utworzyła się bardzo duŜa niebezpieczna dziura, którą naleŜałoby jak 
najszybciej załatać.  

 Radny Pan Jerzy Węgrzyn poinformował, Ŝe w fatalnym stanie znajduje 
się droga na terenie Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie 
Chorych w Stroniu Śląskim. 

 Radny Pan Ryszard Wiktor zaproponował, aby przy drogach umieścić 
tabliczki informujące o tym, do kogo dana droga naleŜy. Dodał, Ŝe kiedy 
prowadzono prace remontowe na ul. Kościuszki przy zjeździe z ul. Kościelnej 
naleŜało równieŜ zlikwidować obniŜenie w drodze naprzeciwko kwiaciarni 
Pana Janka, w którym ciągle gromadzi się woda. Zapytał, kiedy zacznie 
kursować szynobus do Stronia Śląskiego i na jakiej trasie będzie on jeździł? 
Zasugerował, Ŝe najbardziej potrzebne jest połączenie na trasie Stronie 
Śląskie - Wrocław. 

 Pan Przewodniczący poinformował, Ŝe wszystkie wnioski i uwagi na 
temat dróg wojewódzkich zostaną zebrane i przesłane do Dolnośląskiej 
SłuŜby Dróg i Kolei we Wrocławiu. 

 Pan Stanisław Jurcewicz Senator RP poinformował, Ŝe wszystkie 
przedstawione wnioski przekaŜe odpowiednim władzom województwa. Dodał, 
Ŝe powszechny jest problem przejmowania tras i budynków kolejowych, 
poniewaŜ najpierw musi dojść do zmiany ich kategorii. 

 Radny Pan Dariusz Gulij poinformował, Ŝe w poprzednim roku Gmina 
Stronie Śląskie była wyłączona przez Zarząd Dróg Powiatowych z 
jakichkolwiek inwestycji drogowych. Dodał, Ŝe w tym roku pojawiają się 
jakieś plany inwestycyjne i moŜe któreś z nich dojdą wkrótce do skutku. 
Zaznaczył, Ŝe dobrze by było, Ŝeby Pan Dyrektor wymienił tyle inwestycji 
przeprowadzonych w naszej gminie, jak zrobił to Pan Burmistrz. 

agnieszka
Pole tekstowe
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Poinformował, Ŝe odwodnienie drogi prowadzącej do Bolesławowa zostało 
wykonane tylko do zjazdu na Starą Morawę natomiast w dalszej części tej 
drogi nawierzchnią płynie woda. Zapytał, na jakiej zasadzie Zarząd zatrudnia 
dróŜników? I czy jest taka moŜliwość? 

 Radna Pani Monika Snopkowska poinformowała, Ŝe przy drodze 
prowadzącej od budynku „Trzech Sióstr” w Starym Gierałtowie w kierunku 
Bielic jest bardzo wąski, fatalny odcinek drogi, w zatoczkach stoi woda, co 
jest bardzo niebezpieczne. Zapytała, kto zapłaci za wywóz worków ze 
śmieciami, które zostały zebrane z poboczy dróg powiatowych? 

 Radny Pan Filip Bułaciński zapytał, czy zarząd nie mógłby oddać dróg 
powiatowych na rzecz gminy wraz z przysługującą na nie subwencją? Kto w 
gminie jest odpowiedzialny za remonty dróg? Poinformował, Ŝe nawierzchnia 
ul. Polnej była naprawiana w taki sposób, Ŝe łatana jest jedna dziura a dwie 
inne znajdująca się obok niej, pozostają.  

 Radna Pani Zofia Sadowska poinformowała, Ŝe naleŜałoby wykonać 
wąski, jednostronny chodnik łączący ul. Świerczewskiego z ul. Nowotki. 
Dodała, Ŝe dawno nie były odnawiane pasy przejścia dla pieszych 
naprzeciwko byłego przedszkola przy ul. Nowotki. Zapytała, co z dalszą 
częścią ul. Sudeckiej, w pewnym miejscu urywa się i nie ma nawierzchni, czy 
będzie coś na niej robione?  

 Radny Pan Stanisław Dobrowolski poinformował, Ŝe brak jest znaku 
pionowego „przejście dla pieszych” koło budynków przy ul. Kościuszki 33 i 
33b. Zapytał czy coś zmieniło się w sprawie ustawienia fotoradaru przy 
wjeździe do Stronia Śląskiego od strony Strachocina? Dodał, Ŝe przed 
budynkiem przy ul. Kościuszki 12 na działce naleŜącej do PKP utworzyło się 
rozlewisko. 

 Radna Pani Wiesława Czerwińska poinformowała, Ŝe niedawno były 
wykonywanie chodniki przy ul. Mickiewicza a juŜ teraz krawęŜniki i kostka 
na nich kruszy się i stoi woda. 

 Pan Zbigniew Draus Sołtys Sołectwa Nowy Gierałtów poinformował, Ŝe 
wystąpił z wnioskiem o utwardzenie drogi na plac zabaw w Nowym 
Gierałtowie. W odpowiedzi dostał informację, iŜ kamień na tę drogę przekaŜe 
gmina, ale transport sołectwo musi zapewnić sobie w swoim własnym 
zakresie. Dodał, Ŝe sołectwo nie ma takich moŜliwości transportu. 
Poinformował, Ŝe wielokrotnie przeprowadzano utwardzanie drogi 
prowadzącej do jego posesji a mimo tego dalej tworzą się na niej dziury, 
poniewaŜ jest niszczona przez deszcze. 

 Radny Pan Jan Florowski zapytał, do kogo naleŜy zjazd na parking 
między Biedronką a budynkiem przy ul. Zielonej 5? Poinformował, Ŝe 
krawęŜniki przy ul. NadbrzeŜnej są bardzo wykruszone i wystają z nich pręty.  

 Pan Wojciech Paszkowski poinformował, Ŝe na drodze prowadzącej w 
kierunku Siennej wykonuje się tylko doraźne naprawy, piasek, który sypią 
jest zmywany z drogi na pobocza, gdzie tworzą się garby uniemoŜliwiające 
spływanie deszczówki. NaleŜałoby odpowiednio utrzymywać te pobocza. 
Dodał, Ŝe droga prowadząca na Janową Górę, koło kościoła, została 
zniszczona przez samochody naleŜące do Nadleśnictwa. Zaznaczył, Ŝe na 

agnieszka
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drodze prowadzącej koło Hotelu Górskiego jego właściciel utworzył nielegalny 
parking.  

 Radny Pan Piotr Podłowski zaproponował wykonanie mapy gminy z 
zaznaczonymi wszystkimi drogami i opisem, do kogo dana droga naleŜy.  

           Pan Stanisław Sijka poprosił o przesłanie wszystkich zgłoszonych 
uwag i wniosków. Poinformował, Ŝe Zarząd Dróg Powiatowych jest skłonny 
do przekazania części swoich dróg na rzecz gminy. Zaznaczył, Ŝe aby 
wykonać jakikolwiek remont nawierzchni konieczne jest posiadanie 
odpowiednich środków finansowych. Dodał, Ŝe niestety są ograniczenia, w 
pierwszej kolejności do remontów wybierane są drogi znajdujące się w 
najgorszym stanie. Zostanie wykonany 4 km odcinek drogi Gierałtów – 
Bielice. Poinformował, Ŝe koszt wywozu śmieci z poboczy dróg moŜe pokryć. 
Jak równieŜ przekazać kostkę na uzupełnienie chodnika przy ul. 
Mickiewicza, natomiast pracownicy robót publicznych z Gminy Stronie 
Śląskie mogliby ją ułoŜyć? Zarząd Dróg Powiatowych nie moŜe zatrudniać 
(dróŜników) pracowników robót publicznych, korzystają z 3 takich 
pracowników, ale z puli burmistrza. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, Ŝe na naszym terenie znajduje się 1 droga 
wojewódzka z Lądka Zdroju ul. Kościuszki do skrzyŜowania przy Urzędzie 
Miejskim do Idzikowa. Natomiast drogi powiatowe to: 

• Od skrzyŜowania przy Urzędzie Miejskim ul. Kościuszki poprzez rondo, 
Bolesławów do granicy państwa. 

• Od skrzyŜowania ul. Kościuszki do Młynowca. 
• Od skrzyŜowania Stara Morawa do Kletna. 
• Od skrzyŜowania w Bolesławowie do Kamienicy. 

 

Gmina zapewnia kamień i transport, ale zaznaczył, Ŝe są waŜniejsze drogi w 
gminie jak droga do placu zabaw. W sprawie drogi koło Pana Sołtysa muszą 
być przeprowadzone pewne uzgodnienia. W sprawie łatania dziur na 
gminnych drogach, urzędnicy typowali dziury do załatania, jest to wielki 
koszt, dlatego teŜ nie wszystkie dziury są wytypowane, Zakład Komunalny 
był tylko wykonawcą. W sprawie fotoradaru, długo się zastanawiano, kto ma 
płacić Urząd Marszałkowski, czy gmina, później sytuacja uległa zmianie, ale 
gmina wycofała się, poniewaŜ nie mieliśmy zarezerwowanych środków 
finansowych w budŜecie na ten cel. Nie wiadomo, czy uda się nam wspólnie 
wykonać chodnik przy ul. Mickiewicza. Wniosek o przejęcie dróg 
powiatowych złoŜymy, ale nie bez przysługujących środków finansowych. 

Wyszedł Radny Pan Roman Linde, na sali pozostało 14 radnych.  

 Pan Przewodniczący zaproponował zmiany w porządku obrad, 
polegające na wcześniejszym omówieniu punktów nr 7 i 8 oraz przesunięciu 
punktu nr 6 w miejsce punktu nr 9; pozostałe punkty porządku obrad w 
dalszej kolejności liczbowej. 

Za przyjęciem zmian w porządku obrad głosowało 14 radnych. 
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ROZPATRZENIE ORAZ OCENA SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA BUDśETU 
GMINY STRONIE ŚLĄSKIE ZA 2007 ROK 

 

 Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 
Protokół Nr 51/08 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim z 
analizy wykonania budŜetu Gminy Stronie Śląskie za 2007 rok, który 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Poinformował, Ŝe Komisja 
Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie wykonanie budŜetu za 2007 rok w 
związku z czym wnioskuje do Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Stronia Śląskiego. 

Wrócił Radny Pan Roman Linde, na sali było 15 radnych.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił Uchwałę Nr III-
84/08 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 
z dnia 24 kwietnia 2008 roku do wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stronia Śląskiego. Poinformował, Ŝe 
RIO wydała pozytywną opinię do wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Stronia Śląskiego za 2007 rok.  

 Pan Burmistrz przedstawił Uchwałę Nr III-83/08 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 24 kwietnia 2008 
roku w sprawie opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Stronia Śląskiego 
sprawozdaniu z wykonania budŜetu gminy za 2007 rok. Poinformował, Ŝe 
RIO wydała pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie. Dodał, Ŝe wszystkie 
materiały zostały przedstawione radnym w przepisowym terminie. Omówił 
podział procentowy wszystkich wydatków, przedstawionych obrazowo na 
torcie. 

Za przyjęciem wniosków do realizacji zawartych w protokole Nr 51/08 
Komisji Rewizyjnej głosowało 15 radnych (jednogłośnie).  

  

ABSOLATORIUM DLA BURMISTRZA STRONIA ŚLĄSKIEGO ZA REALIZACJĘ 
BUDśETU GMINY STRONIE ŚLĄSKIE ZA 2007 ROK 

Radny Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
przedstawił projekt uchwały druk Nr XXII-1/08, który stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Za przyjęciem uchwały Nr XXII/145/08 w sprawie udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Stronia Śląskiego za realizacją budŜetu Gminy Stronie Śląskie, 
głosowało 15 radnych (jednogłośnie). 

 Pan Przewodniczący pogratulował Panu Burmistrzowi jednogłośnego 
wyniku głosowania.  

 Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego podziękował 
Radzie Miejskiej za udzielenie absolutorium. Poczęstował wszystkich tortem, 
który obrazował wydatki Gminy Stronie Śląskie za 2007 rok. Po smacznym 
poczęstunku przystąpiono do dalszej części obrad. 
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PRZYJĘCIE SPRAWOZDANIA Z BIEśĄCEJ DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA 
STRONIA ŚLĄSKIEGO Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 

 Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 
sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych jednogłośnie. 

 
WYRAśENIE OPINII  DOTYCZĄCYCH PRZEKSZTAŁCENIA 

SAMODZIELNEGO ZAKŁADU OPIEKI ZDROWOTNEJ POD NAZWĄ 
ZESPÓŁ OPIEKI ZDROWOTNEJ W KŁODZKU 

POPRZEZ LIKWIDACJĘ SZPITALA REJONOWEGO W LĄDKU ZDROJU 
 
Pani Wiesława Czerwińska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Pomocy Socjalnej przedstawiła projekt 
uchwały w tej sprawie druk Nr XXII-2/08, który stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Pan Marek Jagódka Wicestarosta Kłodzki poinformował, Ŝe nie ustały 
przyczyny likwidacji szpitala, dlatego teŜ ponownie trafił projekt 
przedmiotowej uchwały pod obrady Rady Powiatu w Kłodzku. Zaznaczył, Ŝe 
mieszkańcy będą mieli dostęp do świadczeń zdrowotnych w Kłodzku i na 
lepszym poziomie niŜ dotychczas w Lądku Zdroju. UciąŜliwość w 
pokonywaniu odległości nie powinna być brana pod uwagę, poniewaŜ i tak 
prawie wszyscy pacjenci ze szpitala w Lądku Zdroju byli przewoŜeni do 
Kłodzka. Szpital w Kłodzku jest lepiej wyposaŜany w sprzęt diagnostyczny, 
jest większa i bardziej wykwalifikowana obsada lekarska. W związku z tym 
pacjent bardziej bezpiecznie czuje się w takim szpitalu. Natomiast szpital w 
Lądku Zdroju nie spełnia wymogów Narodowego Funduszu Zdrowia, wręcz 
dochodzi tam do naruszenia przepisów. Wizytacja wskazała wiele 
nieprawidłowości, utrzymanie dalsze szpitala  grozi zerwaniem kontraktu. 
ZOZ Kłodzko nie jest w stanie zatrudnić wymaganą liczbę lekarzy w Szpitalu 
w Lądku Zdroju. Powiat ma obowiązek przekazania gminie zadania. Powiat 
przekaŜe tę usługę podmiotowi publicznemu. Natomiast Pogotowie 
Ratunkowe pozostanie. 
 
Radna Pani Natalia Bogusz zaznaczyła, Ŝe nowy podmiot musi wykazać tytuł 
prawny obiektu, czy Zarząd Powiatu nie moŜe wydać stosownych 
upowaŜnień bez uchwały? 
 
Radny Pan Filip Bułaciński poinformował, Ŝe mieszkańcy chcą czuć się 
bezpiecznie, to prawda, Ŝe nie chcą jechać do szpitala w Lądku Zdroju, ale i 
nie chcą jechać do Szpitala w Kłodzku. Mówiąc o duŜej odległości od szpitala 
mamy na myśli wielkie niebezpieczeństwo, istnieje obawa, Ŝe karetka 
pogotowia moŜe nie zdąŜyć na czas dowieść pacjenta. Powiat nie powinien 
decydować w tak waŜnych sprawach. Zapytał, czy Powiat Kłodzki poniesie 
odpowiedzialność za to, Ŝe karetka pogotowia nie dojedzie na czas pokonując 
odległość ok. 50 km. I ludzie zaczną umierać? Zapytał jak w takiej sytuacji 
mają się czuć kuracjusze i turyści na naszym terenie? Brakuje 
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odpowiedzialności za takie posunięcia, władze powiatu nie biorą pod uwagę 
duŜej odległości.   
 
Radny Pan Roman Linde zwrócił uwagę na fakt, iŜ karetka pogotowia 
odwoŜąc chorego do Szpitala w Lądku Zdroju, wyłączona jest na pół godziny. 
Natomiast odwoŜąc chorego do Szpitala w Kłodzku wyłączona jest na ponad 
dwie godziny. Jeśli jedynym powodem likwidacji jest nierentowność tego 
szpitala , wiec moŜe lepszym rozwiązaniem jest dodać w nim większą ilość 
łóŜek i zatrudnić więcej lekarzy, wówczas mógłby prawidłowo funkcjonować. 
 
Radny Pan Piotr Podłowski zaznaczył, Ŝe kwestie przedstawione są w takim 
świetle, by pasowało Starostwu Powiatowemu. Natomiast nikt nie bierze pod 
uwagę faktu, Ŝe Szpital w Lądku Zdroju to nie tylko 15 lóŜek, ale przede 
wszystkim to izba przyjęć i pomoc medyczna przez 24 godziny, równieŜ w 
soboty i niedziele. NaleŜy pamiętać, iŜ karetka pogotowia z Lądka do Stronia 
Śląskiego jedzie 10 minut. Natomiast jeśli zawiezie chorego do Kłodzka , nasz 
teren będzie niezabezpieczony przez dwie godziny, karetka pogotowia 
ratunkowego będzie wyłączona. Dodał stanowczo, Ŝe naleŜy mieć alternatywę  
likwidując izbę przyjęć. 
 
Radna Pani Wiesława Czerwińska zaznaczyła, Ŝe wielokrotnie mówiliśmy, Ŝe 
nie moŜna likwidować tego szpitala, wcześniej było 25 łóŜek Pan Aleksander 
Niedzielski Dyrektor ZOZ Kłodzko zapewniał, Ŝe szanse przetrwania to 
redukcja do 15 łóŜek, teraz mówi nam się co innego. Podawane są błędne 
dane, poniewaŜ pomimo 15 łóŜek Szpital w Lądku Zdroju sam się bilansuje i 
nikt do niego nie dokłada. To jest jeden ZOZ Kłodzko, wystarczyłoby 
oddelegować lekarzy z Kłodzka  do Lądka Zdroju i problem znika. Zaznaczyła 
dosadnie, Ŝe to Powiat Kłodzki ma obowiązek zabezpieczyć dostępność 
medyczną. Nikt nie bierze pod uwagę, Ŝe wśród naszych mieszkańców jest 
bardzo duŜo ludzi ubogich i w podeszłym wieku, nie posiadających 
samochodów, autobusy kursują przewaŜnie tylko 2 razy dziennie, koszt 
dojazdu jest bardzo wysoki.  
 
Radna Pani Zofia Sadowska zaznaczyła, Ŝe powiat nie dołoŜył do tego szpitala 
ani złotówki, nic nie zrobił w tym kierunku, by Szpital w Lądku Zdroju 
utrzymać w odpowiednim stanie, dlatego teŜ np. zamiast poduszki, do 
poszewki jest włoŜony, złoŜony w kostkę koc itp. Jeśli zdaniem Powiatu 
Kłodzkiego nie opłaca się utrzymywać tego szpitala dla 15 łóŜek to proszę 
zwiększyć do 25 i wówczas będzie się opłacało. To nie prawda, Ŝe naleŜy go 
zlikwidować, poniewaŜ nie jest odpowiednio przystosowany, brak windy itp. 
W Kłodzku w Szpitalu teŜ nie ma windy i teŜ nie spełnia wymogów. Na 
diagnostykę czeka się bardzo długo. Według stanowiska Powiatu Kłodzkiego 
poprawi się sytuacja finansowa ZOZ Kłodzko z chwilą likwidacji Szpitala w 
Lądku Zdroju? To jest nieprawda. Mieszkańcy Kłodzka są w komfortowej 
sytuacji Szpital Kłodzko, Polanica, a co mają robić mieszkańcy dwóch Gmin 
Lądka i Stronia Śląskiego oddalone od Kłodzka o 50 km? Proszę 
odpowiedzieć naszym mieszkańcom, co mają zrobić biedni ludzie np. z Bielic 
ukąszeni przez  Ŝmije???  Co będzie, jak nie dojadą na czas? Pani doktor 
mówi, Ŝe w Lądku w szpitalu nie podają kroplówek itp. To ta pani ma mnie 
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leczyć? Mieszkańcy wybierali po to radnych, by mieć opiekę medyczną tu na 
miejscu. 
 
Radna Pani Maria Bulka zapytała jaka jest sytuacja, co Powiat Kłodzki 
planuje z budynkami, czy to prawda, Ŝe są przymiarki do sprzedaŜy? 
 
Radna Pani Monika Snopkowska zaznaczyła, Ŝe Kłodzko chciało bardzo objąć 
cały teren jako jedno duŜe Starostwo Kłodzkie, ale teraz okazało się, Ŝe nasza 
strona jest pominięta, nie ma pieniędzy tylko dla Gminy Stronie Śląskie i 
Lądek Zdrój. Likwiduje się szpital, schroniska, szkoły, nic się nie robi na 
drogach itd. Starostwo likwiduje Szpital w Lądku Zdroju a chce przejąć 
Polanicę? Czy da sobie radę? 
 
Pan Leszek Pazdyk Przewodniczący Rady Miejskiej z Lądka Zdroju zwrócił 
uwagę na to, Ŝe to co obecnie funkcjonuje w szpitalu to minimum usług, nie 
moŜna juŜ nic wyciąć i to nam się zabiera. W dalszym ciągu nie bierze się 
pod uwagę duŜej odległości dzielącej nas od Kłodzka. Zapytał, czy ekonomia 
jest najwaŜniejsza dla Starostwa Powiatowego w Kłodzku? Czy naprawdę 
Starostwa nie stać na utrzymanie tego szpitala? Zapytał Starostę czy 
Starostwo wyszło z jakąkolwiek inicjatywą rozmowy ze sponsorami, z 
samorządami? Jeśli nie stać was utrzymać tego szpitala, to dlaczego nie 
próbowaliście? Od 1.09.2008 roku chcecie zamknąć na głucho i na jakiej 
zasadzie przekazać? Dobrze by było, Ŝeby normalnie szpital funkcjonował do 
końca roku a od 1 stycznia nowy podmiot kontynuowałby działalność. 
 
Pan Mieczysław Krywieńko Dyrektor Zakładu Usług Turystycznych „Jaskinia 
Niedźwiedzia” zaznaczył, Ŝe jeśli Radzie Powiatu Kłodzkiego zabrakło 
odpowiedniej argumentacji to teraz i tu na tej sali Pan Starosta usłyszał 
wszystkie argumenty za tym by ten Szpital nie likwidować to właśnie 
bezpieczeństwo zdrowia, odpowiedzialność. Likwidacja tego Szpitala to 
polityczna sprawa. Nieprawdą jest ze z chwilą likwidacji Szpitala znikną 
problemy. Co będzie gdy ludzie zaczną umierać i  zmienią się statystyki ? 
Wówczas wina będzie leŜała po Stronie Zarządu Powiatu. Są to trudne czasy 
dla słuŜby zdrowia, naleŜy to przeŜyć, utrzymać i tworzyć normalną słuŜbę 
zdrowia. Zapytał, dlaczego ZOZ Kłodzki nie przeniesie się do Polanicy?  
Natomiast o takie perełki jak Lądek Zdrój naleŜy zadbać. 
 
Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego powrócił do momentu 
powstania powiatu, wówczas namawiano nas by gmina nasza przyłączyła się 
i powstałby duŜy powiat kłodzki. Powstał duŜy powiat i co z tego? śyjemy ale 
w duŜym bankrucie. Ciągle Powiat nam coś likwiduje bo się nie opłaca, a tu 
ZOZ w Lądku, szkołę a teraz schroniska. W rejonie tak rozwijającej się 
turystyki Starostwo likwiduje schroniska!!! A moŜe to nieudolność 
zarządzających jest przyczyną tej nieopłacalności. Powiat likwidując ZOZ 
Lądek Zdrój znów zapewniał, Ŝe większe będzie lepsze a co się okazuje? śe 
znów jest źle i likwidują, ale Rejonowy Szpital w Lądku Zdroju. Zaznaczył Ŝe 
nazwa szpitala jest nieprawidłowa. Restrukturyzacja słuŜby zdrowia jest 
pozorna, naleŜałoby rozpocząć ją od Kłodzka. Natomiast powiat nie podejmie 
się takich działań, poniewaŜ zaczęłyby się protesty, będzie problem więc 
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naleŜy go uniknąć. Zapytał dlaczego Szpital w Lądku Zdroju funkcjonuje bez  
odpowiednich standardów? Kto za to odpowiada? Jeśli się uŜywa 
argumentów to muszą one być uzasadnione. Dziwi filozofia - nieomylny 
Zarząd Powiatu i tak wie, Ŝe Radni Powiatu źle zagłosowali. Burmistrz zwrócił 
uwagę na to, Ŝe w uzasadnieniu nie pojawił się argument finansowy. Pan 
Dyrektor Aleksander Niedzielski na poprzedniej sesji powiedział nam, Ŝe to 
nie jest jego pomysł likwidacji Szpitala w Lądku, tylko Powiat chce go 
zlikwidować. Najlepiej sprzedać budynek i łatać dziury. Powiedział Pan 
Starosta, Ŝe macie obowiązek przekazać zadania gminom, to dlaczego jak 
wystąpiliśmy o przekazanie dróg powiatowych, to  nie przekazaliście ich 
nam? Proszę nas nie trzymać w niepewności i nie okłamywać nas. Dobrze, Ŝe 
pojawiły się podmioty publiczne, które chcą to robić i przejmą opiekę 
medyczną. MoŜna się dogadać z podmiotami, brak dialogu całkowicie. Trzeba 
to robić razem z nami, jesteśmy takimi samy mieszkańcami powiatu jak pan. 
Nie doprowadzajcie do tego, Ŝeby na sesję Rady Powiatu znów pojechali 
mieszkańcy. Dogadajcie się z podmiotami, niech przejmą szpital z dniem 1 
stycznia 2009 roku, wówczas będą wszyscy zadowoleni i będzie zgoda. Dla 
nas kwestia opieki medycznej w godzinach nocnych i w weekendy jest bardzo 
waŜna. Przedstawiciel GOPR mówił nam, Ŝe nie zawsze wzywają pogotowie 
ratunkowe, przewaŜnie odwoŜą poszkodowanych do szpitala, ale jeśli pacjent 
się uprze i Ŝąda pogotowia to ma takie prawo, płaci przecieŜ składki. 
Poinformował, Ŝe pewnego razu przyjechało pogotowie i lekarz do pacjenta 
powiedział, Ŝe przez pana umarły dwie osoby, bo karetka zamiast do tamtych 
chorych przyjechała do niego. To skandal, takie przypadki nie powinny mieć 
miejsca. Nikt z Powiatu nie rusza Szpitala w Kłodzku, moŜe to tam naleŜy  
rozpocząć likwidację, poniewaŜ pokrywają się oddziały z Polanicą.  
 
Pan Zdzisław Puzio Dyrektor 23 Wojskowego Szpitala Uzdrowiskowo -
Rehabilitacyjnego w Lądku Zdroju zaznaczył, Ŝe powstał problem, poniewaŜ 
Pan Starosta na sesji w Lądku Zdroju obiecał, Ŝe szpital będzie funkcjonował 
do końca roku, teraz zmienia zdanie i chce zakończyć działalność juŜ z 
dniem 1.09.2008 roku. Jeśli dojdzie do zamknięcia obiektu, to później 
trudno wznowić działalność. Traktowane to będzie jak nowy obiekt, wszelkie 
odbiory, kontrole itp. Zaznaczył, Ŝe jest juŜ po rozmowach z szefem i ma 
zgodę na przejęcie tego szpitala, ale wcześniej nie da rady, poniewaŜ muszą 
być zachowane całe procedury z tym związane. Jeśli w grę wchodzi inny 
termin niŜ 1 stycznia 2009 roku, będzie zmuszony zrezygnować z przejęcia 
tego szpitala. 
 
Pan Marek Jagódka Wicestarosta Kłodzki stwierdził, Ŝe przewinęło się w 
rozmowach tych duŜo emocji i rozmijania z prawdą. W wypowiedzi Pana 
Burmistrza, Ŝe duŜy powiat i likwiduje to jest prawdą, z 18 szkół dla 
dorosłych – zostawiamy 3. Nie będziemy utrzymywać pustych budynków. 
Zaznaczył, Ŝe nie uczestniczy w Ŝadnej kampanii wyborczej, nie boi się 
krytyki. Wyjaśnił, Ŝe po to jest zatrudniony na tym stanowisku, ponosi 
imiennie odpowiedzialność i zrobi wszystko, Ŝeby działania jego przynosiły 
dobre efekty. Zaznaczył, Ŝe ze Starostwa siłą wyrwany szpital w Bystrzycy, do 
czego doprowadzili? Przyniósł gminie olbrzymie straty. Tytuł uchwały tzn. 
nazwa szpitala w projekcie uchwały jest dobra, poniewaŜ taki jest zapis w 
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rejestrze wojewody. Nieprawdą teŜ jest, Ŝe co druga sesja jest poświęcona 
likwidacji szpitala w Lądku. Projekt uchwały od radnych powrócił, zmieniła 
się sytuacja. Restrukturyzacja rozpoczęła się właśnie od Kłodzka, gdzie 
zlikwidowano oddziały. Nieprawda, Ŝe w projekcie nie ma względów 
ekonomicznych. SprzedaŜ budynków tak, aby łatać dziury w Powiecie. Nie 
było Ŝadnych takich ustaleń o sprzedaŜy budynku, tylko dzierŜawa, albo 
bezpłatne przekazanie. W tym kierunku przeprowadziliśmy juŜ wiele rozmów. 
Zaznaczył, Ŝe dziwi się Staroście Kłodzkiemu, Ŝe obiecał prowadzić szpital do 
końca roku, poniewaŜ kontraktowanie usług medycznych miało być od 1 
lipca, stąd pojawiła się ta data. Być moŜe, Ŝe data przekazania ulegnie 
zmianie. Nieprawdą teŜ jest, Ŝe dług pojawił się z chwilą przejęcia Nowej 
Rudy, wynik jest dodatni. Brak opieki w porze nocnej i świątecznej 
zawdzięczamy porozumieniu zielonogórskiemu. Nie prawdą jest teŜ to, Ŝe 
pokrywają się usługi w Kłodzku i Polanicy. Nie prawdą jest to, Ŝe Powiat nie 
dba i nie przekazuje środków finansowych. Powiat przekazał 40 milionów w 
tym 10 milionów dla ZOZ Kłodzko, zrobił to nierozwaŜnie i teraz spłaca długi 
i przez to, nie moŜna starać się o dofinansowanie unijne. Nie prawdą jest, Ŝe 
ten teren nie jest dostrzegany. A Lutnia? Nie dyskryminujemy Waszego 
terenu podkreślił stanowczo. Nigdzie nie robimy inwestycji, ze względu na 
brak środków finansowych. Dodał, Ŝe nie ma, co się obawiać o zdrowie 
chorych, poniewaŜ szpital w Lądku nie leczy zawałów ani udarów. Jeśli jest 
podmiot publiczny, który chce poprowadzić ten szpital w Lądku Zdroju to 
naleŜy im przekazać i datę przekazania obiektu moŜna zmienić na taką jaką 
Rada Miejska poda w uzasadnieniu do uchwały. 
 
Pan Ryszard Suliński zaznaczył, Ŝe w uzasadnieniu naleŜy ująć sporządzenie 
umowy przedwstępnej pomiędzy Starostwem a 23 Wojskowym Szpitalem 
Rehabilitacyjno – Uzdrowiskowym w Lądku Zdroju oraz datę przekazania z 
dniem 1.01.2009r. 
 
Radna Pani Maria Bulka zaznaczyła, Ŝe działa w samorządzie juŜ trzecią 
kadencję i to nie jest prawdą, Ŝe nasz Burmistrz jest kłamcą. Likwidacja 
Szpitala w Lądku Zdroju wałkuje się cały czas. Staraliśmy się razem z 
mieszkańcami, robiliśmy tam remonty, składaliśmy się na wyposaŜenie itp. 
Starostwo tylko dąŜy do likwidacji tego Szpitala. 
 
Pan Kazimierz DroŜdŜ były Senator RP poprosił Wicestarostę Powiatu 
Kłodzkiego o zdjęcie z obrad punktu dotyczącego likwidacji Szpitala w Lądku 
Zdroju. NaleŜy dopiąć sprawy przekazania obiektu z 23 Wojskowym 
Szpitalem Rehabilitacyjno – Uzdrowiskowym w Lądku Zdroju i on spełni 
oczekiwania naszych mieszkańców. Zaznaczył, Ŝe nerwy nikomu nie są 
potrzebne. Jeśli dokumenty o przekazaniu będą podpisane i zachowana 
będzie data do końca tego roku, wówczas Rada Miejska pozytywnie 
zaopiniuje projekt uchwały o likwidacji Szpitala i wszyscy będą zadowoleni. 
 
Wyszedł Radny Pan Filip Bułaciński, na Sali obrad pozostało 14 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały Nr XXII/146/08 w sprawie opinii dotyczącej 
przekształcenia samodzielnego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół 
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Opieki Zdrowotnej w Kłodzku poprzez likwidację Szpitala Rejonowego w 
Lądku Zdroju przy ul. Kłodzkiej 30 i 33 wraz z komórkami organizacyjnymi: 
poradnia (gabinet) lekarza POZ, poradnia pielęgniarki środowiskowej, oddział 
chorób wewnętrznych, izby przyjęć, poradnia chirurgii ogólnej, pracownia 
rentgenodiagnostyki ogólnej, pracownia diagnostyki obrazowej, pracownia 
diagnostyki laboratoryjnej, pracownia USG, pracownia gastroskopowa,  
głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 
 
Radna Pani Wiesława Czerwieńska odczytała apel Rady Miejskiej z Lądka 
Zdroju do Departamentu Zdrowia w sprawie szpitala, który stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Wrócił Radny Filip Bułaciński, na Sali obrad było 15 radnych. 
 
Jednogłośnie (15 głosami za) Rada Miejska w Stroniu Śląskim przegłosowała 
decyzje wysłania podobnego apelu do Departamentu Zdrowia w sprawie 
Szpitala w Lądku Zdroju. 
 
 

WYRAśENIE ZGODY NA ROZWIĄZANIE STOSUNKU PRACY 
Z RADNUM RADY MIEJSKIEJ W STRONIU ŚLĄSKIM 

 
Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt 
uchwały druk Nr XXII-3/08, który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Pan Ryszard Suliński odczytał pismo z Nadleśnictwa Lądek Zdrój w tej 
sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały Nr XXII/147/08 w sprawie wyraŜenia zgody na 
rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim  
głosowało 11 radnych, 2 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący się, 1 radny nie 
brał udziału w głosowaniu, bowiem dotyczyło to jego interesu prawnego 
(art.25a ustawy o samorządzie gminnym) przy 15 obecnych w chwili 
głosowania. 
 

ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 
 

Radny Pan Jan Florowski zgłosił, Ŝe w remontowanym budynku przy ul. 
Zielonej, od strony rzeki, woda podchodzi do wysokości okienek, coś trzeba 
zrobić w tej sprawie. Na Placach Zabaw nie ma piasku, naleŜy go uzupełnić. 
NaleŜy ustawić znaki drogowe przy ul. Mickiewicza „uwaga dzieci”, poniewaŜ 
moŜe dojść do tragedii, dzieci z Placu Zabaw wybiegają na ulice. 
Przypomniał, Ŝe apelował juŜ do wędkarzy i straŜaków by oczyścili rzekę, ale 
w dalszym ciągu tego nie zrobili. Poinformował, Ŝe Klub Honorowych Dawców 
Krwi prosi o lokal, poniewaŜ nie mają się gdzie podziać. Podziękował 
Prezesowi Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasza Spółdzielnia” i Burmistrzowi za 
pięknie wykonany parking przy ul NadbrzeŜnej. 
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Radna Pani Monika Snopkowska zgłosiła, Ŝe wzdłuŜ drogi do Gierałtowa 
brzeg rzeki wygląda jak wysypisko śmieci. Koło kościoła ładnie obcięta 
brzoza, ale gałęzie zostawione wzdłuŜ rzeki. Miasto jest źle sprzątane, 
owszem samochód jeździ i ulice są czyszczone, ale na chodnikach bardzo 
długo zalegają śmieci. Zakład Komunalny, źle teraz wykonuje tę usługę. 
Zapytała czy została załatwiona sprawa z energetyką, poniewaŜ wycięte 
gałęzie nadal leŜą nie uprzątnięte. 
 
Radny Pan Jerzy Węgrzyn zapytał czy II etap remontu w Szkole Podstawowej 
mała architektura przewiduje ogrodzenie, obłoŜenie skarpy przy boisku, albo 
odwodnienie? Zbiera się tam duŜo błota. Na ul. Sudeckiej znajduje się duŜo 
ubytków płyt, naleŜy to uzupełnić. 
 
Radna Pani Maria Bulka wyjaśniła, Ŝe ten nieuporządkowany teren to nie 
wina energetyki, tylko nasi pracownicy kładli tam korytka i nie wywieźli 
gruzu. 
 
Radny Pan Filip Bułaciński zapytał, czy wiadomo coś na temat budynku 
PKP, czy będą jakieś konsultacje z projektantem? Dobrze by było, Ŝeby 
przekazać projektantowi jakieś uwagi i propozycje. Budynek ten w dalszym 
ciągu ulega dewastacji, ktoś się tam włamał i nocuje. 
 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

• Pracownicy zbadają sprawę w budynku przy ul. Zielonej i znajdziemy 
stosowne rozwiązanie tego problemu. 

• Piasek w piaskownicach zostanie uzupełniony. 
• Wiemy, Ŝe KHDK nie ma pomieszczenia, ale nie posiadamy wolnego 

lokalu. 
• Śmieci za targowiskiem zostały juŜ wywiezione. 
• Drzewa za kościołem zostały wycięte i doprowadzimy do 

uporządkowania pozostawionych gałęzi. 
• Zakład Komunalny, jeśli nie sprząta to my mu nie płacimy. 
• W sprawie małej architektury naleŜy dokładnych i szczegółowych 

informacji uzyskać w referacie. Sprawa zostanie przekazana pani 
dyrektor, ogrodzenie będzie wykonane. 

• Projekt remontu ul. Sudeckiej będzie wykonany. 
• Od piątku będzie juŜ projekt remontu budynku PKP, moŜna będzie 

wnosić uwagi. 
• Mamy odpowiedź, Ŝe do końca kwietnia Starosta wystąpi do PKP o 

przejęcie nieruchomości a do końca sierpnia przekaŜe ją gminie. 
 
 

SPRAWY BIEśĄCE RADY MIEJSKIEJ 
 

Pan Przewodniczący przypomniał o terminie składania oświadczeń 
majątkowych. Z okazji Święta 3 Maja ustalono dwa poczty sztandarowe, do 
Kościoła (Radni: Pani Natalia Bogusz, Pani Maria Bulka i Pan Ryszard 
Wiktor), do Parku Miejskiego na akademię (Radni: Pani Wiesława 
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Czerwieńska, Pani Zofia Sadowiska i Pan Ryszard Suliński). Spotkanie w 
sprawie zmiany WPI odbędzie się 30.04.2008 roku o godz. 11:00. 
 

ZAKOŃCZENIE SESJI 
 

Pan Ryszard Suliński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął sesję 
Rady Miejskiej w Stroniu Śląskim 
 
Protokół sporządziła  
Janina Suchodolska 
                                                                            Pieczęć podłuŜna o treści: 
                                                                                 Przewodniczący  
                                                                                  Rady Miejskiej 
                                                                              w Stroniu Śląskim 
                                                                            /-/ Ryszard Suliński  
 
 
 
 




